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Oradea, str. Louis Pasteur, 26
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Cu ocazia aniversării zilei dumneavoastră de naştere: Agneta Olah, Gabriela 
Huza, Cristina Ciorba, Patriția Perțe și Amanda Lucan în numele comunităţii 
Parohiei Greco-Catolice „Sfântul Gheorghe”, vă dorim sănătate, fericire şi bucurii. 
Preoţii parohiei vor celebra o Sfântă Liturghie, în ziua aniversării.

www.parohiasfantulgheorghe.ro

VESTIRE
Se vestește pentru a doua oară căsătoria lui Vlad Flaviu 

Chintovan fiul lui Alexandru și Florica Chintovan din Oradea, cu 
Cristina Alexandra Ulici Belciug fiica lui Adrian Belciug și Sanda 
Ulici din Oradea.

Dacă cineva cunoaște vreo piedică de căsătorie este rugat să 
anunțe oficiul parohial.

Dumnezeu să-i binecuvânteze! 

RUGĂCIUNE
Doamne, venim înaintea Ta fi ind atât de departe de Tine. Grijile şi preocupările 

noastre de zi cu zi ne-au făcut să uităm de chemarea pe care am primit-o la Sfântul 
Botez, când am acceptat să urmăm calea Ta. Ascultăm vocea lumii, ce zic alţii 
despre noi, dar glasul Tău nu-l lăsăm să ajungă în sufl etul şi în inima noastră. 
Uneori ne este chiar foarte greu să ne ridicăm în picioare sau să stăm în genunchi, 
atunci când Tu Te cobori pe altar, lăsându-ne împresuraţi de îndoiala pe care Satan 
încearcă să o strecoare în fi inţa noastră. Ce-Ţi vom spune despre chemarea pe care 
am primit-o de la Tine? Nimic altceva, decât că lăsându-ne cuprinşi de spiritul 
lumesc am transformat-o în ceva simbolic, omiţând să o trăim zilnic după exemplul 
Tău, aşa cum am promis la primirea Sfântului Botez. 

Cât de departe suntem de exemplul Tău Isuse. Pentru noi chemarea înseamnă 
doar grija faţă de propria persoană şi propriile interese, căci pentru orice lucru pe 
care-l facem aşteptăm recompense, ori dacă nu, îl facem fără tragere de inimă.

O, Doamne, cât de departe suntem de exemplul Tău! Amin



Pr. Anthony Coniaris www.predici.net.ro

(...) Oameni neobişnuiţi
Lumea a avut mereu nevoie de oameni neobişnuiţi. Isus este Cel care 

face astfel de oameni. El a chemat pescari obişnuiţi şi i-a făcut cei mai neo-
bişnuiţi oameni de pe pământ. Neobişnuit de integri. Neobişnuiţi în iubirea lor 
pentru Dumnezeu. Neobişnuiţi în iubirea lor pentru omenire. Neobişnuiţi în 
disponibilitatea lor de slujire. 

Un băiat creştin era odată angajat într-un magazin. Într-o zi, angajatorul 
său a plecat şi l-a lăsat pe băiat să aibă grijă de magazin. În curând a venit un 
client pentru a comanda nişte haine. În timp ce băiatul îi lua măsurile, bărbatul 
s-a aplecat spre el şi i-a şoptit: “O să îmi iei bine măsurile, nu? Stăpânul tău nu 
este aici.” Băiatul a răspuns: “Nu, dar celălalt Stăpân este.” Neobişnuită integri-
tate! “Veniţi după Mine”, ne spune Neobişnuitul Stăpân şi vă voi face oameni 
neobişnuiţi. “Tu eşti lumina lumii”, spune El. “Tu eşti sarea pământului.”

Nu este uşor
Urmarea lui Isus ne face oameni neobişnuiţi. Dar nu este mereu uşor să 

îl urmăm. Pentru că Cel care ne invită spunându-ne “Veniţi după Mine” poartă 
crucea şi ne spune: “Oricine voieşte să vină după Mine să se lepede de sine, 
să-şi ia crucea şi să-Mi urmeze Mie. Căci cine va voi să-şi scape sufl etul îl va 
pierde, iar cine va pierde sufl etul Său pentru Mine şi pentru Evanghelie, acela 
îl va scăpa” (Matei 8,34-35). Nimic nu este uşor în această lume. Nu trebuie să 
ne intereseze ceea ce este uşor ci ceea ce ne dă adevărata pace, ceva pentru care 
merită să trăim, ceva pentru care merită să murim. Şi doar Cristos ne poate da 
aşa ceva. Ne va costa ceva, pentru că pe El îl costă totul. Dar ne-ar costa şi mai 
mult să ne facem drumul prin această lume fără El, şi apoi, la sfârşit, când am 
ajuns la capătul drumul, să constatăm că nu avem nimic. (...)

Nu există discipoli perfecţi
Creştinul este o persoană care încearcă să îi urmeze lui Cristos. Spunem 

“încearcă” pentru că nimeni nu reuşeşte perfect. Chiar şi Sfântul Pavel a mărtu-
risit aceasta: “Fraţilor, eu încă nu socotesc că am reuşit.” “Dar”, adaugă el, “tind 
către cele dinainte”. Urmându-ne Stăpânul vom cădea de multe ori, dar nu vom 
rămâne la pământ. Prin părere de rău şi prin harul lui Dumnezeu ne vom ridica 
de fi ecare dată şi vom continua să mergem cu Cristos. Trebuie să tindem mereu 
spre cele dinainte, urmându-ne chemarea înaltă. Arhiepiscopul William Temple 
spunea odată: “‘Veniţi după Mine’: aceasta este datoria creştinului. ‘Unde sunt 
Eu, acolo va fi  şi slujitorul Meu’: aceasta este răsplata creştinilor.” Există o sar-
cină mai înaltă? Poate fi  pe lumea aceasta o recompensă mai mare?


